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Eersel, 19-10-2021 

Betreft:  Leerlingenvervoer naar accommodatie Kraanvogel 

 

Geacht College van B&W en gemeenteraad gemeente Eersel, 

OBS ’t Busseltje in een openbare basisschool en volop in ontwikkeling. Met de aanstaande 

uitbreiding en de grote toeloop van nieuwe leerlingen liggen er vele interessante 

uitdagingen waar we concreet mee aan de slag gaan. Een van onze uitdagingen is sport en 

beweging en dit onderwerp schets ik graag in mijn betoog: 

Ik vertegenwoordig hier vandaag alle kinderen, leerkrachten en ook ouders van onze mooie 

school. Eind vorig schooljaar hebben we geconstateerd dat het noodzakelijk is dat we in ons 

onderwijsprogramma extra aandacht moeten genereren voor sport en beweging. Corona en 

de lockdown heeft veel kinderen niet goed gedaan. Sociale kwetsbaarheid en fysieke 

gewichtstoename is landelijk geconstateerd en merken wij ook op onze school. 

In het Nationaal Programma Onderwijs en de scan die ik van mijn school heb gemaakt heb ik 

als schoolleider beschreven waar wij extra aandacht aan moeten besteden. De analyse geeft 

duidelijk weer dat er achterstanden zijn op didactisch gebied, sociaal- emotionele 

ontwikkeling en fysieke gesteldheid. Met name ook op het laatste willen we graag inzetten. 

Door kinderen meer te laten bewegen middels bewegend leren en sportlessen kunnen we al 

veel bereiken om achterstanden in te halen. Om dit te realiseren hebben we onder anderen 

extra uren ingezet voor een vakleerkracht gym en sport- en spelmaterialen aangeschaft. 

De gymlessen worden verzorgd in de sportzaal van De Groote Aard en De Kraanvogel. Met 

name de gymlessen in de Kraanvogel hebben een bijkomstig probleem: het vervoer naar 

deze sportzaal is niet dekkend. 

Inmiddels gymmen 6 groepen in de Kraanvogel op drie verschillende dagen. Voor de 

Kraanvogel maken wij gebruik van busvervoer. Het huidige budget voor dit busvervoer is 

gebaseerd op de schoolgrootte in 2012. De school had toen 214 leerlingen en 9 groepen. 2 

groepen maakten gebruik van de Kraanvogel om te gymmen. Inmiddels heeft de school 330 

leerlingen en 14 groepen. Totaal gaan er op dit moment 6 groepen naar De Kraanvogel. Om 

het vervoer voor alle 6 groepen mogelijk te maken vraag ik het college van B&W en ook de 

gemeenteraad om extra budget vrij te maken zodat we ons onderwijs effectief kunnen 

inrichten en ook de balans met sport en beweging mogelijk te maken. 

Argumenten: 

- ’t Busseltje heeft als enige school geen eigen gymzaal en is veel tijd kwijt met lopen: 

totaal 50 minuten 

- Voor 1 gymles zijn we 1.35 uur kwijt waarvan maar 45 minuten effectieve gymles 
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- Deze looptijd gaat ten koste van effectieve leertijd voor taal, lezen, rekenen en 

spelling 

- De looproute naar de gymzaal is niet veilig genoeg door diverse drukke 

oversteekpunten: Willibrorduslaan Mgr. de Haasstraat en Aelenstraat 

- Ouderhulp voor begeleiding tijdens het lopen werkt alleen wanneer dit structureel is. 

Dit is niet structureel uit te voeren omdat veel ouders werken. 

- Onze populatie is wijd verspreid. Niet alle kinderen komen op de fiets 

- De gemeente heeft geïnvesteerd in de accommodatie Kraanvogel. Laten we deze 

accommodatie optimaal benutten 

- De gemeente Eersel heeft zich geschaard achter het Nationaal Sportakkoord. 

Daarmee geeft men aan dat zij het belangrijk vindt dat kinderen en dus de jeugd 

optimaal tot beweging kan komen. 

- Vanaf 2023 zijn scholen verplicht om 2 uur gym per week te geven. Dit na een 

voorstel van Rudmer Heerema (VVD) en Michiel van Nispen (SP), wat door een 

meerderheid van de Tweede Kamer werd aangenomen.  

- De Groote Aard stelt de gymzaal ter beschikking voor ’t Busseltje. Zij hebben al 

aangegeven dat ze na dit schooljaar minder beschikbaarheid garanderen. Dit 

betekent dat we nog meer op de accommodatie Kraanvogel zijn aangewezen. 

Ik hoop dat ik u heb kunnen overtuigen van de noodzaak om extra structureel budget te 

creëren voor vervoer van onze leerlingen naar accommodatie Kraanvogel. 

 

 
 

Met vriendelijke groeten, 

Roy Pellegrom 

Locatiedirecteur 

 

 

 

 

 

 

 


